
Protokoll  
  
Styrelsemöte Galaxy Padel Club  
  
Onsdagen den 10 maj 2023  
  
Närvarande: John Bengtsson, Maria Naveira Sund, Maria Johansson, Arini Savitri, Sandra 
Naenfeldt 
  

1. Mötet öppnas och dagordning fastställs.  
 

2. John utsågs till ordförande och Maria NS till sekreterare. 
  

3. Föregående protokoll 
 

- Mats Holst visade sitt Belastningsregisterutdrag vilket var ok. 
- Nu finns Swish QR kod i receptionen och det är det sättet vi tar in 

medlemsavgiften 
- Vi utökar torsdagen med en bana eftersom det var för många barn för de 

banor vi hade bokat. 
- Vi fortsätter leta efter fler tränare 
- Avtalet för tränarna kommer vara aktivt från och med i höst. 
- Vi fick LOK stödet efter vår sista komplettering med uppgifter 
- Maria NS har ordnat affisch med information om föreningen, den står nu i 

receptionen.  
 

4. Sommarläger planerades och publicerades. 
 

5. Föräldramöte ska planeras till uppstart av höstterminen. 
 

6. Vi diskuterade olika sätt att få in pengar och vi kommer prova att få sponsring från 
företag. Mats kollar upp Newbody försäljning. 
 

7. Knivsta marknad 20-21 maj, Galaxy kommer vara på plats och även tränare från vår 
klubb. 
 

8. 26-28 maj har hallen en turnering, John kollar upp om vi ska vara delaktiga på det här. 
John kollar även upp med Jesse hur vi löser våra bantider den helgen. 
 

9. 9 juni, Maria J och Mats H ser till att vi får padelrack och bollar till CIK. Vi har barn 
från klubben som kommer vara på plats och spela med varandra och andra barn. 
 

10. Idrottens dag, vi kommer troligtvis vara med. Datum för anmälan är 10 september. 
 

11. Ekonomi, föreningen har fortsatt ansträngd ekonomi och vi ligger minus. Vi behöver 
få in fler medlemmar och även bidrag. Vi behöver se över vilka kostnader vi kan dra 
ner på. Revisionsbyrån är en stor utgift som vi har och vi ska kolla alternativa firmor. 
 



12. Övriga frågor. Vi kommer använda främst e-mail i vår kommunikation och WhatsApp 
som hjälpmedel för att se till så att mail uppmärksammas eller om det är bråttom med 
att få svar på frågor.  
 

13. Nästa möte 
 
Nästa styrelsemöte kommer att vara 11/6 kl 15. 
 
 
Sekreterare Maria Naveira Sund 
 
Knivsta 2023-05-10 
 
John Bengtsson       Maria Naveira Sund                Maria Johansson 
 
 _______________           _________________                _______________  
 
Arini Savitri       Mats Holst              Sandra Naenfeldt 
 
_______________            _______________              _________________________ 
 


